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Ter bevordering van de zelfredzaamheid van inwoners en verenigingen wordt per 1 januari

2017 het machinaal onderhoud overgedragen aan de verenigingen. Voor de VLP op zich

niets mis mee, mits hier de juiste budgetten mee worden overgedragen, dat de verenigingen

hier niet financieel de dupe van worden en dat e.e.a. kwalitatief goed geborgd is.

Vanuit diverse verenigingen bereiken ons berichten dat zij verwachten dat de budgetten die

worden overgedragen niet toereikend zullen zijn. Gemeente geeft aan dat dit het bedrag is

wat in de begroting staat en dat dit wordt overgeheveld naar de verenigingen.

Volgens de VLP wordt er als onderdeel hiervan geen rekening gehouden met de B.T.W.

Voor de gemeente is de B.T.W. compensabel en kanzij deze terughalen terwijl dit voor de

verenigingen niet mogelijk is.

Ter voorbeeld is het werk in 2016 voor het machinaal maaien op de sportvelden uitbesteedt

voor € 250.000 dan kost dit de verenigingen in 2017 in totaal € 302.500. Derhalve een

verschil van € 52.500 aan B.T.W. welke de verenigingen dienen op te hoesten middels

zelfredzaamheid en inzet van vrijwilligers waarbij de verenigingen zich hardop afvragen of dit

allemaal wel haalbaar is.

Verder heeft de VLP vernomen dat met het aanbesteden van het machinaal onderhoud voor

de sportvelden in 2016 tussen de goedkoopste en de eerstvolgende aanbieder al een fors

verschil zat. De VLP verwacht dan ook zeker niet dat de kosten voor het machinaal

onderhoud voor de velden lager zullen worden indien verenigingen dit ook dienen uit te

besteden.



Tevens vragen we ons af of het zomer- en winteronderhoud niet een zo dusdanige expertise

behoeft om dit dan (overigens in de goede zin des woords) bij de vrijwilligers van de diverse

verenigingen weg te leggen.

Ten slotte is met verenigingen afgesproken dat met de gemeente één op één gesprekken

inzake de overdracht zouden plaatsvinden. Vanuit diverse verenigingen horen we dat deze

gesprekken nog niet plaatsgevonden hebben.

Verenigingen dienen echter consequenties van de overdracht ook nog voor te leggen aan

hun achterban (gelet op financiële consequenties inzake eventuele verhoging contributies)

en zullen ook nog extra vrijwilligers nodig hebben om e.e.a aan onderhoud te regelen.

Verenigingen vinden het dan ook onverstandig om de overdracht per 1 januari 2017 te laten

plaatsvinden!

Hierover heeft de VLP de navolgende vragen.

1. Klopt het dat de budgetten voor machinaal onderhoud worden overgedragen zoals

deze in de begroting zijn opgenomen?

2. Klopt de stelling van de VLP dat met de overdracht van het machinaal onderhoud van

de velden naar de verenigingen geen rekening is gehouden met de B.T.W.?

3. Zoja, is het College bereid hiervoor een financiële compensatie te bieden aan de

verenigingen?

4. Velden dienen jaarlijks een winter- en onderhoudsbeurt te krijgen. ls het College van

mening dat dit kwalitatief goed geborgd is per 1 januari 2017?

5. Mocht er in 2017 iets met de velden gebeuren, wie is hiervoor dan verantwoordelijk;

"de gemeente" of "de vereniging"?

6. Hoeveel aanbieders hebben voor het machinaal onderhoud aan de velden in 2016

ingeschreven en welke bedragen waren hier mee gemoeid?

7. Gezien de ingangsdatum van de overdracht op korte termijn per 1 januari 2017, is het

College bereid de overdracht aan de verenigingen in te laten gaan met ingang met

het nieuwe seizoen per 1 juli 2017 zodat alle bovengenoemde zaken eerst goed

geregeld worden met de betreffende verenigingen en dat het College hierover medio

april2Q17 met de raad hierover communiceert?

Namens de fractie van de VLP

Wilbert Brouwers



Wij beantwoorden de vragen als volgt.

1.Ja.

2. Nee, de B.T.W. wordt toegevoegd aan het budget.

3.Zie 2.

4.ln het kader van een 'warme overdracht' zal de gemeente de verenigingen

desgevraagd van de nodige adviezen voorzien inzake het winteronderhoud.

5. Per 2017 zijn de verenigingen verantwoordelijk voor het onderhoud aan de velden. ln

geval van overmacht en/of calamiteiten zullen gemeente en verenigingen per situatie

samen optrekken. Verder zal de gemeente de verenigingen wanneer nodig adviseren

over de uitvoering van het onderhoud.

6.ln 2016 is er vanuit de gemeente geen inschrijving uitgezet.

7. Vooralsnog gaan wij er van uit dat de verenigingen per 1 januari 2017 moeten kunnen

starten met het zelfbeheer. Op dit moment werken zij concreet hieraan. Mocht

onverhoopt blijken dat 1 januari ondanks alle inspanning niet mogelijk zou zijn, gaan

we met de verenigingen hierover in overleg. Uitgangspunt is dat het onderhoud en

dus de kwaliteit van de velden niet onder druk komt te staan.

Hoogachtend,

Het college van burgemeester en wethouders,

Namens deze,,

Toine Theunis,

Wethouder Sport, Duurzaamheid en Milieu




